
 

 

Besvarelse af spørgsmål nr. 22 (Alm. del – B 142), som 
Folketingets Sundhedsudvalg har stillet til indenrigs- 
og sundhedsministeren den 24. maj 2007 
 

Spørgsmål 22: 
"Ministeren bedes oplyse, om der er foretaget en brugerundersøgelse af 

Sexologisk Klinik på Rigshospitalet og i givet fald, hvad resultatet var i for-

hold til behandlingen af transseksuelle/transkønnede." 

 

Svar: 
Jeg har til brug for besvarelsen anmodet om et bidrag fra Sundhedsstyrel-

sen, som har kontaktet Rigshospitalets sexologiske klinik.  

 

Rigshospitalets sexologiske klinik har oplyst, at der ikke er foretaget en 

brugerundersøgelse på klinikken. 
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